
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 607
van SOFIE JOOSEN
datum: 2 april 2021

aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Slachthuissector  -  Europese audits van het slachtproces

De Europese Commissie kondigde aan dat de komende twee jaar een aantal officiële audits 
'Uniebreed' zouden gebeuren binnen de slachthuissector. De controle op Richtlijn N° 
1099/2009 wordt daarbij het richtsnoer.

1. Werden al afspraken gemaakt met Vlaanderen inzake de eventuele controle op 
dierenwelzijn in de slachthuizen? Zo ja, welke? Zo niet, wordt dat verwacht?

2. In hoeverre wenst Vlaanderen bij het te verwachten debat, voortvloeiend uit deze 
audits, bepaalde klemtonen te leggen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 607 van 2 april 2021
van SOFIE JOOSEN

1. Er werden in het kader van die aankondiging nog geen afspraken gemaakt voor 
controles in de Vlaamse slachthuizen. Ik weet ook niet wanneer de EU ons daarover 
zal contacteren.

2. Het is voor mij duidelijk dat Vlaanderen vanuit zijn ervaring met de invoering van de 
verplichte verdoving voor àlle slachtingen, ook deze in het kader van de beleving van 
een godsdienst een Europa-wijde verplichting moet bepleiten in het debat.


